
	  
	  

	  
	  

 

 

Poznań ,  dn. 29 kwietnia 2015 roku. 

 

 

 

Szanowni	  Państwo,	  

	  	  	  	  	  

Rok	  2014	  był	  dla	  nas	   rokiem	  obfitującym	  w	  nietypowe	  wydarzenia	   związane	  z	  działalnością	  
inwestycyjną.	   Nie	   ukrywam,	   iż	   w	   chwili	   obecnej	   nastąpiły	   pewne	   wahania	   związane	   z	   płynnością	  
finansową,	  między	   innymi	   ze	   zdolnością	   uregulowania	   zobowiązań	  wynikających	   ze	   spłaty	   obligacji	  
serii	  B.	  Nie	  mniej	  patrzę	  w	  przyszłość	  w	  jasnych	  barwach,	  gdy	  tylko	  odblokowana	  zostanie	  możliwość	  	  
ewentualnego	   dokapitalizowania	   Spółki,	   jak	   i	   możliwości	   spłaty	   należności	   do	   Spółki	   zależnej	   CG	  
Finanse.	  	  

Nie	  składam	  broni	  i	  gwarantuję,	  że	  nadal	  jesteśmy	  głodni	  dobrych	  wyników.	  Chcemy	  więcej	  –	  
dlatego	   wciąż	   chcemy	   czynić	   inwestycje	   w	   nowe	   projekty.	   Mam	   nadzieję,	   że	   długoterminowe	  
zamierzenia	  przekujemy	  w	  stabilną	  sytuację	  finansową.	  	  	  

	  

	  

Pozostaję	  z	  poważaniem	  

	  	  	  	  	  	  	  	  Aneta	  Frukacz	  

 


